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Astrid Kågedal  Marianne Elinsdotter  

 

Närvarande  

  

Ledamöter: Astrid Kågedal  ordf. (SPF Seniorerna)  

Marianne Elinsdotter (PRO) 

Maris Sedlenieks (SPF Seniorerna) 

 

Ersättare:  Gun Sandqvist (PRO) 

Kerstin Tovesson (PRO) 

Britt-Marie Lindblad Karlén (SPF 

Seniorerna)  

  Kersti Hjelm (SPF Seniorerna)  

 Ann-Katrin Sundman (SPF Seniorerna) 

 

Frånvarande:  Boel Holst (PRO) 

Haldo Andersson v. ordf. (PRO) 

 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef ÄO   

Christina Lindström, controller 

beställarenheten  ÄO 
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§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande Astrid Kågedal öppnar mötet och informerade om att 

Haldo Andersson tyvärr inte kommer vara med i pensionärsrådet 

i höst på grund av sjukdom. PRO kommer att utse en ny deltagare 

till pensionärsrådet.  

 

§ 2  Val av justerare 

Pensionärsrådet utser Astrid Kågedal och Marianne Elinsdotter 

att justera protokollet den 19 augusti 2020. 

  

§ 3 Godkännande av dagordning  

Pensionärsrådet godkänner dagordningen  

 

§ 4  Anmälan om justerat protokoll från 8 juni 2020 för 

Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 augusti 

2020 

Pensionärsrådet går igenom ärende 17-39 

 

Ärende 17) Inkomna medborgarförslag juni-juli 2020 

Pensionärsrådet stödjer medborgarförslagen gällande: 

 Särskilda behållare för pantburkar och flaskor 

 Boule och ute gym  

 Förslaget om att sätta upp farthinder för cyklar alternativt 

att förbjuda cyklar vid Årstapromenaden. 

 

Ärende 20) Månadsrapporten 

Månadsrapport för juli visar på ett överskott och vi noterar en 

ökad sjukfrånvaro.  

Detta är ungefär som förväntat, då vi hela sommaren fått 

regelbundna Lägesrapporter, vilket vi är tacksamma för. 

Det innebär att vi har varit uppdaterade på ett bra sätt. 

 

§ 6 Information från avdelningschefen 

 Odini informerade om att det inte finns någon med 

konstaterad covid-19 smitta just nu på våra boenden.. 

Förstärkningsteamet har inte heller någon med covid-19 för 

tillfället. 

 Det är 64 lediga lägenheter på vård- och omsorgsboendena, 

ett våningsplan med 15 platser på Bergsunds vård- och 

omsorgsboende har stängts ned, men kan öppnas upp när 

behov finns. Vid rapportering av ej verkställda beslut till IVO 

är covid-19 ofta ett skäl till att tacka nej till erbjuden plats. 

 Tillgången av skyddsutrustning ser bra ut. 
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 Åtgärder som plexiglas, promenader, skapa mötesrum mm 

pågår för att kunna öppna upp för besök på boendena. 

 Från och med den 25 augusti är det möjligt att flytta från ett 

vård- och omsorgsboende till ett annat igen. 

 Det har varit en förhållandevis lugn sommar med mycket 

personal inom hemtjänsten.  

 Ny enhetschef för utvecklingsenheten är Anna-Karin 

Berglind som efterträder Gosia Holmberg. 

 Indra Jacobsson är ny beställarchef från 1 juli.  

 Hornskroken- IVO ska göra en fördjupad analys av boendet. 

 

Kersti Hjelm vill passa på och tacka för alla lägesrapporter som 

skickats ut. 

 

På en fråga om hur det gått för biståndshandläggarna informerade  

Christina om att biståndshandläggarna inte har gjort några 

hembesök (med några få undantag) utan all kontakt har skett per 

telefon, även färdtjänstutredningar har skett per telefon.  

 

§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 

- Guldbröllopshemmet/ Kersti Hjelm- de har haft det bra 

utan något fall av covid-19. Kersti har fått skriftliga 

rapporter från boendet. 

- Sjöstadsgården/Britt-Marie Lindblad Karlén- boendet 

hörde av sig fort och avstyrde alla möten. Ingen mer 

information efter det. 

 

§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  

- Inget protokoll anmält  

Astrid Kågedal informerade om att KPR har sitt nästa 

sammanträde i morgon. 

 

§ 9 Information om inkomna handlingar 

- Inga inkomna handlingar 

 

§ 10 Övriga frågor 

 Fundera på hur vi ska använda våra möten. Vi har 

tidigare pratat om att få information om upphandling, 

palliativa registret och kvalitetsobservatörerna.  

 Upphandling- Astrid kollar med KPR 

 Palliativa registret- Masen vill vara med på ett fysiskt 

möte, så det får bli vid ett senare tillfälle. 

 Kvalitetsobservatörer- Christina kontaktar 

äldreförvaltningen om det. 
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§ 11 Nästa sammanträde 

Måndag 14 september klockan 10.00 -12.00 

Plats: Videomöte  

 

§ 12 Mötets avslutande. 

Ordförande avslutar mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Christina Lindström 


